
Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Leos Allé tirsdag den 23. februar 2016 hos Erik 
Tilstede: Bente, Henning, Sanne, Orla, Kirsten, Erik, Pia, Kristina 
Afbud: Fritz 

1. Kommunikation med Rambøll 
Bente gennemgik kommunikation med Rambøll indtil nu. Det blev besluttet at sende et brev til Rambøll 
med følgende emner: Finish af fliser og gule klinker, finish i forhold til fortovskant og forhave, rystelser, 
gadebelysning, midlertidige overgange og placering af helleanlæg. 
Bestyrelsen drøftede, 1) at der mangler finish af arbejdet med afslutning af fortove mod haverne, 2) løftet 
om langsom kørsel med maskinerne ikke blev overholdt, 3) der mangler en finjustering af lysmasterne, 4) 
eur-paller som midlertidige overgange er ikke ok og 5) placeringen af helleanlæg er usikker, der mangler en 
registrering af indkørsler. 

2. Nabohjælp 
Der er opsat et nabohjælpskilt midt på gaden mellem nr. 30A og 30B. Der er indkøbt et nyt skilt til 
opsætning på Leos Allé mod syd. 

3. Økonomi 
Grundejerforeningen har ca. 50 medlemmer og ca. 37.000 kr. Bestyrelsen besluttede at opdatere 
medlemsblanket, som kan uddeles sammen med NYT nr. 9. Nyt nr. 9 planlægges udsendt primo marts – 
sammen med indkaldelse til generalforsamling. Bente laver udkast. 
Planlægning af generalforsamling 
Forslag til datoer: 30. eller 31. marts 2016. Henning kontakter medborgerhuset. 
På valg er følgende medlemmer: Erik, Orla, Fritz og Kristina. Erik ønsker ikke genvalg. Suppleanterne er på 
valg. Kirsten opstiller til bestyrelsen. Der skal findes en ny suppleant. 
Budget 2016 
Bestyrelsen konstaterer, at gadefesten var en succes, og har besluttet at yde et økonomisk tilskud på 2-
3.000 kr. til gadefesten, f.eks. til leje af telt/gulv. Bestyrelsen mener, at en gadefest er med til at skabe et 
godt miljø på gaden. 


